

# PRESS RELEASE



# COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 30

FOR IMMEDIATE RELEASE

MAY 31, 1966

## HART HOUSE ORCHESTRA TO PERFORM IN BELGIUM

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Hart House Orchestra of Toronto will give a series of concerts at the Palais des Beaux-Arts in Brussels and on the Belgian television network on June 3, 4 and 5, under the Federal Programme of Cultural Exchanges with French-speaking countries in Europe. The orchestra will be under the direction of its conductor, Dr. Boyd Neel.

Mr. Martin said he welcomed the opportunity given to this important Canadian chamber music orchestra to perform in the Belgian capital, thus contributing to make Canadian music better known in that country.

- 30 -

No. 30

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE  
LE 31 MAI 1966

## L'ORCHESTRE HART HOUSE JOUERA EN BELGIQUE

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce aujourd'hui que l'orchestre Hart House de Toronto donnera une série de concerts au Palais des Beaux-Arts de Bruxelles et à la télévision belge les 3, 4 et 5 juin prochains, dans le cadre du Programme fédéral d'échanges culturels avec les pays européens de langue française. L'ensemble torontois sera sous la direction de son chef d'orchestre, M. Boyd Neel.

M. Martin s'est dit heureux de cette initiative qui permettra à cet orchestre de chambre réputé de jouer dans la capitale belge et de mieux faire connaître la musique canadienne dans ce pays.

- 30 -